
PROTOKOLL nr 3
vid sammanträde den 12/1 1976
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordförande, 
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm, 
Rolf Theblin, 
Bengt Stagman,
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Axel M. Murray, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist;

härjämte närvarande: revisorerna Ingvar 
Norén och Gunnar Rinman,

från kansliet: Bo Andersson.

§ 36: Protokollsjustering:
Föredrogs ÖS-protokoll nr 2 av den 16/12 1975, vilket 

godkändes i befintligt skick och justerades av ordföranden.
§ 37: Representanter för sammanträde med Lotteriutredningen:

Inbjudan till sammanträde med 1972 års lotteriutred
ning att äga rum den 21/1 1976 kl. 11.00 i Nya Riksdagshuset diskutera
des och beslöts att föreningen därvid skall representeras av Kaj Alm, 
Reine Gustafsson och Karl Liliequist.

Av inbjudan framgick, att frågor framför allt gällande 
automatbingo och därmed anslutna lotteriärenden skulle dryftas mot bak
grund bl.a. av näringsutskottets betänkande med anledning av motioner 
om spelautomater. Regeringen har beslutat utredning av frågan om för
bud mot spelautomater (enarmade banditer).

I sammanhanget orienterade Kaj Alm om den begränsning 
av antalet dylika automater, som för Djurgårdens del kommer att betyda 
ett avsevärt inkomstbortfall.
§ 38: Förhandsvarning till sektionerna:

Beslöts att gå ut med en skrivelse till de bingo
spelande sektionerna inom föreningen och orientera dem om nyordningen 
på bingofronten och de konsekvenser, som denna för med sig i den fort
satta medelstilldelningen från huvudkassan.

Antecknades, att tillståndsansökningen skett i veder
börlig ordning och att den nya utvecklingen med minskat antal bingo
automater kan beräknas betyda 400.000 - 500.000 kr. i bortfall på be
räknade intäkter.

Anmäldes att Rudolf Walldén, Kaj Alm, Reine
Gustafsson och Bo Andersson den 15/1 1976 sammanträder med Riksbingo AB, 
Ett möte med AIK och Hammarby finns ävenledes på dagordningen i berörda 
frågor.

Ett övertagande av Domino I med arrangemang á la 
diskotek etc. diskuterades. Anmäldes övervägande betänkligheter kring 
ett sådant engagemang.

Efter kontakter med NK anmälde Rolf Theblin, att 
hyreskostnad för lokalen vid Birgerjarlsgatan (2:31) för 3.000 kvm. blir 
600.000 kr. med möjlighet till reducering till 450.000. Tillkommer upp
rustning med 200.000 kr. Med möjlighet att hyra ut delar av lokalerna 
i 4 plan ansåg sammanträdet, att projektet innebar stora risker och 
därför fordrade ytterligare utredning. (forts. )
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§ 39: Klarsignal för squash:
Efter rapport av Reine Gustafsson, och Karl Liliequist, 

som tillsammans med Hilding Lövdahl haft förnyade kontakter med squash
klubben Oden och därvid funnit goda förutsättningar för ett samgående 
med denna klubb, beslöts ge klarsignal för squash på Djurgårdens pro
gram. Förutsättning: sektionen blir självförsörjande och alla dess 
medlemmar betalande medlemmar i DIF.
§ 40: Bordläggning om basket:

Föredrogs skrivelse från KFUM/Central med förnyad för
frågan kring Djurgårdens intresse av ett samgående i basket. Skrivelsen 
rapporterade om att klubben säkrat sin position i div. II och får den 
ekonomiska delen att ”gå runt”.

Med erinran om att även Blackeberg i div. III (2:28) 
anmält intresse om en fusion beslöt sammanträdet överlåta åt Reine 
Gustafsson och Karl Liliequist att ytterligare utreda förutsättningarna.

I sammanhanget ifrågasatte Gunnar Rinman om en ny sek
tionsidrott kunde tas upp utan att åtminstone Förtroenderådet sank
tionerat en sådan åtgärd. Enligt stadgarna, meddelade sekreteraren, 
finns ingenting föreskrivet vilka idrotter föreningen skall syssla med. 
Rinman genmälte, att stadgarna i så fall ändrats,
§ 41: PM från revisorerna:

Förelade Gunnar Rinman en lista över rutiner, vilka 
revisorerna funnit nödvändiga i olika redovisningsförfaranden (bifogas 
originalprotokollet). Efter diskussion även med Ingvar Norén beslöts 
att närmast efterlysa i vilken mån ishockeystyrelsen levt upp till 
revisorernas tidigare direkt till denna sektion framförda synpunkter 
och önskemål om en förbättrad redovisning. Beslöts att ekonomiutskottet 
skall ta upp ärendet direkt med ishockeystyrelsen och att revisorerna 
skulle ges ett slutligt besked om ÖS:s åtgärder på deras PM innan febru
ari månads utgång.
§ 42: Resurskommittén i fotboll:

Redogjorde Bengt Stagman för vissa aktioner inom resurs
kommittén och bl.a. för ett förslag från ett reklamföretag avseende ut
givandet av en programtidning vid fotbollsmatcher att ersätta det van
liga programmet. Stagman framhöll, att förslaget var byggt på ekonomiskt 
orealistisk grund och att resurskommittén därför ansett sig böra avvisa 
projektet. I övrigt gick kommitténs arbete i förhoppningsvis gynnsam 
riktning vad skapandet av ekonomiska resurser beträffar.
§ 43: Kultur och bingo:

Föredrog Rudolf Walldén i starkt koncentrat en artikel 
ur senaste numret av tidningen VI (s), där bingospelet omvärderats 
i positiv riktning och närmast kunde bedömas som en kulturinsats eller 
i varje fall som en samhällsnyttig företeelse, varför vi i DIF ej 
längre behövde anse oss deltaga i något smutsigt hantverk.
§ 44: Högtidlighållande av 85-årsdag:

Diskuterades högtidlighållandet av föreningens 85-års- 
dag den 12 mars och enades sammanträdet kring uppfattningen, att något 
pompösare firande ej var motiverat. Ett förslag om att efter det tra
ditionella besöket vid Djurgårdsstenen på Skansen hålla en jubileums- 
middag på Högloftet allternativt Hasselbacken med någon form av under
hållning vann allmänt gillande. Uppdrogs åt en särskilt festkommitté 
fastställa lämpligt program. Till kommitterade utsågs Hilding Lövdahl, 
Axel M. Murray och Karl Liliequist (sammankallande).

(forts.)
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§ 45: Uppvaktning vid 50-årsdag:
Beslöts att den 17/1 kl. 10 uppvakta Sven Öberg, ord

förande i Djurgårdens Supporter Club, på dennes 50-årsdag med ett 
exemplar av "silverhästskon" att jämte blommor överlämnas av en ÖS-
delegation.
§ 46: Besök hos sektioner:

Erinrade Kaj Alm om vid tidigare tillfällen fattade 
ambitionspräglade beslut att uppsöka olika sektioner på deras hemma
fronter för direkt konfrontation. Instämde Suzanne Dettner med fram
hållande av att många sektionsstyrelser har högst dimmiga föreställningar 
om "gubbarna i ÖS". Svårigheten att få tiden att räcka till för både 
dylika utflykter och alla övriga aktiviteter på administrativ nivå be
tonades av Rudolf Walldén vara orsaken till att ingenting hänt i fråga 
om ett mera allmänt sektionsbesökande, men kanske kunde man i något 
sammanhang slå två flugor i en smäll och hålla ett avkortat ÖS-samman
träde i anslutning till en dylik sektionsträff.

Uppdrogs åt sekreteraren att till ÖS-sammanträdet den 
9/2/76 framlägga en "turlista" för kombinerade ÖS-möten och sektionsbesök.

§ 47: Deklarations- och skattemål:
På framställning av Bo Hedvall beslöts utfärda fortsatt 

fullmakt för denne att representera föreningen (med teckningsrätt) i 
samband med skattemål, deklarations- och arbetsgivareavgiftsärenden.
§ 48: Bordtennisärende:

En snabbgenomgång av diverse protokoll från bordtennis
sektion visade ett vid sammanträde den 8/1/76 fattat beslut att starta 
en farmarklubb förutsatt att ÖS medger tillstånd. Behandlas vid kommande 
ÖS-sammanträde.
§ 49: Befattningspunkter för ishockey:

Förelåg från sektionsordf. Ulf Adelsohn fotostatkopia 
på befattningsärenden av modell V. Frölunda, som möjligen kunde vara 
norm för även Djurgården. Bordläggning. Återkommer på programmet vid 
kommande OS-sammanträde, som mest skall koncentreras på detta ärende.
§ 50: Djurgårdaren:

Meddelade Karl Liliequist att Djurgårdarens senaste 
nummer redaktionellt låg färdigt men att tryckförfarandet dragit ut på 
tiden. Dock kunde tidningen komma ut inom allra närmaste tiden. Rekommen
derade skattmästaren, att kansliet gavs snabba besked om annonser i och 
för fakturering av dessa.
§ 51: Boxningsärenden:

Beslöts överflytta föreningens äldre prismonter till box
ningsektionens nya lokal i Centralbadet jämte lämpligt urval av däri nu 
magasinerade priser, vilket skall ske i samråd med Hilding Lövdahl och 
Karl Liliequist.

En framställning att hos boxarna få utnyttja ett par 
kvällar i veckan för styrketräning och motsvarande av ungdomsavdelningen 
i fotboll hänvisades för direkt uppgörelse med sektionsstyrelsen.
§ 52: Negativt i fäktning/Rerrich:

Meddelade Kaj Alm att Svenska Fäktförbundet visat en 
negativ inställning till frågan om förbättrade existensvillkor för fäkt
mästaren Béla Rerrich. En ny förhandlingsomgång förestår den 14/1/76.

(forts.)
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§ 53: Pris i slalom:

Anmälde Suzanne Dettner önskemål från slalomsektionen 
om ett pris till dess tävling i Blommensbergsbacken lördagen 17/1/76. 
Uppdrogs at sekreteraren ta fram en lämplig pjäs ur Menotti Jacobssons 
till DIF donerade prissamling och låta gravera ett sådant pris med 
”Djurgårds-Cupen 1976".
§ 54: Om nytt kansli-biträde från AMS:

Rapporterade Karl Liliequist sig vid förfrågan hos 
AMS (Eida Larsson, tel. 140080) betr. föreningens skrivelse om er
hållande av ytterligare ett kanslibiträde, ha fått beskedet, att sådant 
erbjudande gjorts men också avvisats av föreningens kansli. Den an
visade personen hade av AMS ansetts lämplig men av DIF:s kansli ej ansetts 
fylla vissa krav. Därmed hade AMS avskrivit ärendet. För den händelse 
DIF vill förnya sin ansökan, är det föreningens sak.

Härtill framhöll Bo Andersson, att han bedömt den er
bjudna personen för alltför nervös för att gå i land med de stressade 
uppgifter som förekommer på kansliet.

Uppdrogs åt sekreteraren ta ny kontakt med AMS.
§ 55: I övrigt:

Anmälde Bo Andersson, att föreningens disponibla medel 
inför 1976 utgjorde i runda tal 155.000 kr.

På erbjudande från Axel M, Murray och 3 M om fotostat
maskin till ett reducerat pris kring 3.500 kr. uppdrogs åt Reine Gustafs
son och Bo Andersson att avsluta affären till en kostnad av helst under 
det erbjudna priset.

Lämnades en del idrottsliga rapporter från sektionernas 
verksamhet.

Meddelade Ingvar Norén, att föreningens äldste och allt
jämt aktive medlem, därtill den mest SM-meriterade, Lill-Einar Olsson, 
fyller 90 år den 18/7 1976. Från annan källa antecknades, att tidigare 
Stadionfogden Nils "Ludde" Lundell, blir 80 den 26/1 1976.

Nästa ÖS-sammanträde på Stadion tisdagen den 27/1 1976 
kl. 18,00. Revisorerna kallas till träff med ytterligare sakkunskap i 
redovisningsärenden en halvtimme före ÖS-sammanträdet på Stadion i form Sven Alfredsson.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


